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This book, based on Jaegwon Kim's 1996 Townsend Lectures, presents the
philosopher's current views on a variety of issues in the metaphysics of the mind--in
particular, the mind-body problem, mental causation, and reductionism. Kim
construes the mind-body problem as that of finding a place for the mind in a world
that is fundamentally physical. Among other points, he redefines the roles of
supervenience and emergence in the discussion of the mind-body problem. Arguing
that various contemporary accounts of mental causation are inadequate, he offers his
own partially reductionist solution on the basis of a novel model of reduction.
Retaining the informal tone of the lecture format, the book is clear yet sophisticated.

作者介绍: 

金在权（Jaegwon Kim，1934-
），当代韩裔美国哲学家，长期任教于布朗大学。他以其在心理因果性与心身问题方面
的研究而闻名，在心灵哲学、形而上学、行动理论、认识论、科学哲学等方面多有建树
。主要著作有《随附性与心灵》、《心灵哲学》、《物理世界中的心灵》等。
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评论

Mental
Causation必读小册子之一？如果你搞MC，可能里面的每节重点都该烂熟于心……

-----------------------------
读书小组第二次出动！

-----------------------------
kim的文风清晰易懂

-----------------------------
两天的时间读完，收获颇丰，最后一章还得仔细琢磨一下。开始动笔水文章。。。

-----------------------------
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书评

就第三章，25个或大或小的毛病，有不良的学术单词翻译规范、译者不谙圈子里特定词
汇暗示、翻译和校对眼神慌乱查不出的低级错误、从句不会重排、特定句式语气未能揣
摩到，等等的问题，总之毛病是海了去了。欢迎各位增补。这都还没说生硬得一匹的直
译，上下文几乎没什么连贯性可...  
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